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Z Á P I S  č. 1/2023 
 

z jednání Komise místní části Mladcová  
konaného dne 22. 2. 2023 v 17:30 hod. v budově hasič. zbrojnice 

 
 
Přítomni: p. Baklíková, p. Belhová, p. Dlabač, p. Kattauer, p. Kopečková, 
                 p. Machač, p. Pospíšil, p. Struška, p. O. Struška,  
                 p. Strušková (tajemnice KMČ) 
 
Omluveni: p. Gabriel, p. Krobathová ,  
                  Ing. Jaroš (jm. čl. ZMZ) 
 
Hosté: MUDr. Konečný (jm. čl. ZMZ), p. Černý (OD), p. Somberg (OD), p. Jirušková (OKP), 

prof. Ing. Sáha, CSc (člen ZMZ)  
 

 

Program: 
 

1. Úvod  
2. Kontrola úkolů ze zápisů z minulých setkání 
3. Různé 
4. Závěr 

 
 

1. Úvod 
 
Přivítání členů komise a hostů. 
 
Byla přítomna nadpoloviční většina členů komise, komise byla usnášeníschopná.  
 
Představení nového technika Odboru dopravy p. Somberga a hostů p. Černého (OD),  
MUDr. Konečného (jmenovaného člena ZMZ) a prof. Ing. Sáhu CSc (člena ZMZ). 
 

2. Kontrola úkolů ze zápisů z minulých setkání 
 

 P. Strušková informovala členy komise ohledně stížnosti, která byla zaslána 
majitelkou oplocení v ul. Stráně, kdy majitelka uvádí, že komise nazývá stavbu jako 
nepovolenou, neoprávněnou a černou, i když tomu tak podle majitelky není. 
  
Komise předkládá odboru majetkové správy, zápis Iniciativy občanů z lokality 
Mladcová - Stráně, kde jsou vyjádření a informace o nesrovnalostech při územních a 
stavebních řízeních. Z důvodu stanovení rekonstrukce MK, ul. Stráně – II. etapy jako 
prioritní akce MČ, bude žádat KMČ Odbor dopravy, Odbor majetkové správy a Odbor 
stavebních a dopravních řízení o vyjádření k možnostem dalšího postupu u této akce.   

 

 Členka komise paní Kopečková si přeje vybudovat vodovodního řadu do lokality 
Zbožensko - prověří se všechny možnosti. P. Struška zašle žádost p. Jalůvkové kvůli 
vybudování řadu, kdy by bylo 18 zájemců o vodovodní řad. Bylo zažádáno p. 
Jalůvkovou o vypracování studie, která bude dokončena koncem dubna. 
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 Požádat p. Moravce (OD), aby se v příštím roce vybudoval odvodňovací žlab u domu 
č. p. 603. P. Moravec byl seznámen s akcí, vzhledem k zimnímu období, není 
teď možné akci realizovat, komise se připomene v měsíci březnu. 
 

 P. Vladyka seznámil komisi s návrhem projektu na parkoviště u sportovního areálu. 
Předpoklad přípravy akce koncem měsíce června, odhad fin. náročnosti 2 mil. 
 

 P. Černý osloví DSZO, aby se vrátila značka Z (zastávka MHD) zpět na původní 
místo. Pí Strušková zaznamenala několik stížností od občanů, kterým se nelíbí, že 
vystupují do nerovného terénu. P. Černý prověří možnost, znovu projednat úpravy a 
vybudování zastávek, dle vypracované studie. P. Somberg oznámil členům 
komise, že je značka umístěna na původní místo. 
 

 Vybudování chodníku na ul. Kalinová, kde je potřeba dořešit směny pozemků. 
Posune se oplocení u občanů a požádá se o odprodání části pozemku před 
hasičskou zbrojnicí. Akce stále trvá. 

 
 

3. Různé 
 

Z jednání komise vzešlo několik úkolů a závěrů – shrnutí v násl. odrážkách: 
 

 P. Strušková přijala podnět od občanů ul. Čtvrť Frant. Bartoše, kteří žádají o 
vybudování průchozího chodníku na schody směr Mokrá. P. Strušková předala 
podnět p. Cekotové (OD), která vyčíslila chodník na 100. 000 Kč s tím, že si ho 
komise musí dát do Priorit MČ. Komise nebude akci dávat do priorit na rok 2023, ale 
domluvila se s občany, že si zpevní plochu a nechá se vysypat drtí. Bude se řešit 
v jarních měsících. 
 

 Komise projednávala záměr pozemku č. j. MMZL 033083/2023, se kterým 
nesouhlasí. Již v minulosti se tento záměr projednával a komise nesouhlasila. Příjezd 
do lokality Daléčky se musí řešit komplexně s ohledem na další výstavbu v této 
lokalitě. 
 

 Členka p. Kopečková vznesla podnět, zda by bylo možné opravit silnici na Zbožensku 
z důvodu nerovnosti povrchu - vyrovnat silnici. 
 

 MUDr. Konečný seznámil členy komise s prioritou oprava havarijního stavu povrchu 
hřiště, kdy akce byla schválena RMZ. 
 

 Rozbity kanál a chodník na ul. Návesní  z důvodu rekonstrukce domu č. p. 665). 
Občanka bude písemně vyrozuměna o sjednání nápravy. 
 
 

P. Strušková vytiskla členům komise seznam Priorit na rok 2023 a vyúčtování za rok 2022,  
p. Somberg s p. Černým komisi obeznámil s jednotlivými akcemi. Komise si přeje z Priorit: 

 vyřadit akci č. 8/2020 - zrealizována 
 14/2020 - vyřadit  
 3/2022 – vyřadit 

 
Požadavky KMČ 2023 

 Údržba zeleně v místní části nakrýt částku 29 000 Kč 

 Podpora společenských aktivit v MČ - KMČ vyčleňuje částku 30 000 Kč 
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 Další provozní výdaje KMČ - KMČ vyčleňuje 10 000 Kč 

 Vánoční osvětlení – KMČ vyčleňuje 10 000 Kč 

 Vánoční osvětlení provoz - 10 000 Kč 
 Podpora společenských aktivit v MČ - neinv. dotace na akci "Hoblovačka" – KMČ 

vyčleňuje 50 000 Kč 
 

Komise byla s prioritami seznámena a souhlasí počtem 9 členů. Novou prioritní akcí 
se stává Rekonstrukce MK, ul. Stráně – II. etapa. 
 

4. Závěr 

 
Příští jednání KMČ proběhne ve středu 19. 4. 2023 v 17:30 hod. v budově hasičské 
zbrojnice. 
 
Zapsala: K. Strušková, tajemnice KMČ Mladcová 
Ověřil: J. Struška, předseda KMČ Mladcová  
 
 
Ve Zlíně, dne 27. 2. 2023 

 
 

 


